



## Product Declaration Produktdeklaration

<b>Product</b> Produkt	<b>08914090301A0</b> Cable Mode3 Type2 20A 3ph 5m spiral
<b>SCIP number<sup>1</sup></b> SCIP Nummer <sup>1</sup>	notification in progress

<b>RoHS Status<sup>2</sup></b>	<b>compliant with exemption(s) 6(c)</b>
--------------------------------	---

<b>ELV Status<sup>3</sup></b>	<b>compliant with exemption(s) 3</b>
-------------------------------	--------------------------------------

<b>China RoHS</b>	
-------------------	---

<b>REACH Annex XVII<sup>4</sup></b> REACH Anhang XVII <sup>4</sup>	<b>not contained</b>
---	----------------------

<b>REACH Annex XIV<sup>4</sup></b> REACH Anhang XIV <sup>4</sup>	<b>not contained</b>
---	----------------------

<b>REACH SVHC<sup>5</sup></b>	<b>contained - Lead</b>
-------------------------------	-------------------------

<b>California Proposition 65</b>	<b>contained - Lead</b>
----------------------------------	-------------------------

- Article notification number in the SCIP Data base of the European Chemicals Agency (ECHA) according to Waste Frame Directive 2008/89/EC with amended directive 2018/851 in Article 9**  
*Notifizierungsnummer des Artikels in SCIP Datenbank der Europäischen Chemikalien Agentur (ECHA) entsprechend der Abfallrahmenrichtlinie 2008/89/EC mit Änderungsrichtlinie 2018/85 in Artikel 9*
- Directive 2011/65/EU with all amending directives and regulations in force at the date this declaration was generated.**  
*Richtlinie 2011/65/EU mit allen ändernden Richtlinien und Verordnungen, die zum Generierungsdatum dieser Deklaration in Kraft waren.*
- Directive 2000/53/EC with all amending directives and regulations in force at the date this declaration was generated.**  
*Richtlinie 2000/53/EG mit allen ändernden Richtlinien und Verordnungen, die zum Generierungsdatum dieser Deklaration in Kraft waren.*
- Regulation (EU) No. 1907/2006 with all amending directives and regulations in force at the date this declaration was generated.**  
*Verordnung (EU) Nr. 1907/2006 mit allen ändernden Richtlinien und Verordnungen, die zum Generierungsdatum dieser Deklaration in Kraft waren.*
- We applied "Candidate List of substances of very high concern for Authorisation" of ECHA valid on the date this declaration was generated.**  
*Es wurde die zum Generierungsdatum gültige „Liste der für eine Zulassung in Frage kommenden besonders besorgniserregenden Stoffe“ der ECHA angewendet.*

The given information reflects our current knowledge. It is based on statements and information of our suppliers and third parties. This declaration does not include guarantees of quality or durability. Topicality, completeness and accuracy of the content are subject to change without notice. The safety instructions are to be respected. The user is self-responsible for the evaluation of the information and the concrete measures derived from it. Besides that, HARTING is liable only for culpable, intentional or grossly negligent acting as long as no mandatory legal liability for damages of life, body, health or Product Liability Act exists.

*Die vorstehenden Informationen spiegeln unseren derzeitigen Kenntnisstand, dem insbesondere die Aussagen und Informationen unserer Lieferanten und Dritter zugrunde liegen, wider, beinhalten jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantien. Im Hinblick auf Aktualität, Vollständigkeit und Richtigkeit der Inhalte behalten wir uns Änderungen jederzeit vor. Die Sicherheitshinweise sind zu beachten, wobei der Anwender für die Bewertung der Informationen und die hieraus abgeleitete konkrete Verwendung selbst verantwortlich ist. Im Übrigen haftet HARTING nur für schuldhaftes vorsätzliches oder grob fahrlässiges Handeln, soweit nicht eine zwingende gesetzliche Haftung für Schäden an Leben, Körper oder Gesundheit oder nach dem Produkthaftungsgesetz besteht.*